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  Datum: 2013-12-04 kl. 18:30 

Plats: Ekudden, Mariestad hos ordförande 

Närvarande: Lisa R, Anna G, Britt F, Birgitta 

W, Kjell-Ove P, Ann-Louise A, Eva N och del 

av mötet även Hilde A, Susanne T och Anci F. 

Frånvarande: Christer O 

 

 

1. Mötet öppnas 

 

2. Utskottens presentation, verksamhetsberättelse, verksamhets-

plan, budget. 

Presentation av utskottsledarna se bilaga 1-4. 

 

3. Skyltningen till klubben, fråga från Hilde 

Skyltningen till klubben är dålig, Christer får i uppdrag att kolla detta. 

 

4. Höjning av kursavgifter, redogörelse från Susanne 

Susanne rapporterar att kurslitteraturen from 2014 kommer att höjas från 

160 kr/bok till 199 kr/bok. 

Avbrott för fika, därefter är det endast styrelsen som deltar! 

 

5. Föregående mötesprotokoll 

Genomgång av föregående mötes protokoll, godkändes och lades till 

handlingarna. 

 

6. Ekonomisk redovisning 

Ekonomisk redovisning av Ann-Louise klubben ligger på ca 74 000 kr i 

resultaträkningen. Eva har lite frågor angående kostnader för DM an-

mälningarna, hon tar kontakt med Sara Hellberg. Detta gäller alla som 

vill ha specificerad poster för vad som är bokfört på vilket konto. Endast 

Sara har dessa uppgifter varför man då får vända sig direkt till henne. 

 

7. Förfrågan från agilitysektorn om att köpa in material 

Styrelsen har fått in en fråga från agilitysektorn som önskar köpa in nya 

hinder trots att de inte i dagsläget kan säga om deras budget ligger i ba-

lans. Styrelsen beslutade om att ge klartecken för inköp. 
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8. Information från kommunen ang. taket på ladugården 

Kjell-Ove har haft kontakt med Ronny Wångdahl på kommunen angå-

ende ladugårdstaket och vi har fått en uppskattad kostnad på mellan 

175 000 – 200 000 kr för att laga och sanera ladugården. Kjell-Ove har 

fortsatt kontakt med kommunen. Gäller att styrelsen under 2014 ligger 

på kommunen och upplyser om behovet! 

 

9. Medlemslotteriet 

Medlemslotteriet, Kjell-Ove tar kontakt med Lars Tomasson och frågar 

om han är intresserad av att ta över efter Gudrun C. 

 

10. Inbjudan till vår- och höstavslutningar. Vem bjuds in och vilka 

ska betala? Diskussion och ställningstagande behövs. 

Oklart idag om vem som bjuds in och inte. Inför våravslutningen 2014 

ska vi därför testa med en öppen inbjudan som läggs ut på hemsidan. 

När man sedan anmäler sig ska man ange namn samt vad man har hjälpt 

till med som motiverar varför man ska få ta del av våravslutningen. Efter 

denna test får styrelsen utvärdera och se hur vi ska gå vidare inför höst-

avslutningen. 

 

 

11. Julblommor till våra markägare m.fl.  

Vi har lagt till en person till på listan, Johan Carlander, Evelina ansvarar 

för inköpet där. Lista finns nu över vilka vi ger, varför, summa och vem 

som ansvara för att verkställa detta. 

 

 

12. Inköp av hjärtstartare, togs beslut redan förra året, ska vi ge-

nomföra detta eller inte? 

Vi beslutar att inköp av hjärtstartare, lägg in i nästa års budget. När den 

kommit på plats ska alla instruktörer och andra ledare utbildas i att 

kunna använda den. Kolla med Barbro om utbildning. 

 

 

13. Verksamhetsstatistik för 2013, ska lämnas in i januari 2014. 

Lisa och Susanne får i uppdrag att ordna den. 

 

 

14. Övriga frågor och information 

- Förtjänsttecken. Britt, Lisa och Birgitta tittar vidare på detta. Sista 

anökningsdag är under december 2013.  

- ”Hästivalen” – september 2014, information från Birgitta W. Bra 

om Götene BK kan delta med t ex lite agility, lydnad, Rally eller an-

nat för att visa på vår bredd. Kan även gynna vårt samarbete i fram-

tiden med tanke på lämplig lokal för inomhusträning, hallen på 
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Axvalla travbana.  

- Instruktörsmöte onsdag 15 januari 2014 kl:18:30 

- Kostnad på årsfesten som blir den lördag 15 februari kl. 18:00 blir 

100 kr/person för mat och underhållning. Ann-Louise får i uppdrag 

att kolla med Sara H hur mkt årsfesten får kosta. Denna summa ska 

sedan meddelas till festgruppen så de vet vilken budget de kan röra 

sig med.  

 

15. Nästa styrelsemöte Söndag den 12/1-2014  kl. 18:00 hos Birgitta 

där även Sara H och Evelina A bjuds in att delta.  

 

16. Mötet avslutas.  

 

 

 

 

Ordförande Lisa Ragnarsson 

   Sekreterare Anna Gustavsson 

 

 

 

 

 

 

 

 


